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 79 

Vaststellen agenda 80 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat recent naar boven is gekomen dat Ruben Meijerink niet bij de 81 

laatste kascontrole kan zijn. Hij zegt dat het bestuur van mening is dat er drie mensen in de 82 

kascontrolecommissie horen. Om deze reden zal er een stemming zijn voor een nieuw lid van 83 

de commissie. 84 

 85 

 86 

De agenda is met bovenstaande wijziging vastgesteld. 87 

 88 

Mededelingen 89 

Kjelt Goutbeek leest de feitjes van de dag voor. 90 

Kjelt Goutbeek presenteert het statement over de schorsing van een lid.  91 

 92 

Op 5 april hebben wij als bestuur besloten om een lid te schorsen. Een schorsing houdt in dat 93 

een lid tijdens de schorsing niet welkom is op de activiteiten van ismus, op de kamer van ismus 94 

en niet in de commissies van ismus mag plaatsnemen. Deze schorsing loopt tot de 95 

bestuurswissel. 96 

Ik zal nu kort toelichten hoe wij tot deze beslissing zijn gekomen en waarom we voor deze 97 

periode hebben gekozen. Als er daarna nog vragen zijn hoor ik het graag. 98 

 99 

Op 26 maart jl. is er tijdens het uitgaan een voorval voorgekomen tussen dit lid en leden van 100 

ismus. Na de vorige ALV zijn leden van ismus gezamenlijk naar het café TweeKeerBellen 101 

gegaan. Hier heeft dit lid zonder duidelijke aanleiding Jelmer geïntimideerd en vervolgens bij 102 

zijn keel gegrepen. Naar aanleiding hiervan ontstond er enige commotie maar nadat het een 103 

tijdje rustig is geweest gebeurde dit opnieuw. Vervolgens heeft dit lid ook nog een ander lid 104 

(Marije) hard weggeduwd. De twee leden hebben aangegeven hier erg van geschrokken te 105 

zijn. Ook ikzelf was hier heel erg van geschrokken, maar wilde dit lid wel de kans geven om zijn 106 

verhaal te houden. Daarom heb ik hem uitgenodigd op gesprek. Hierbij waren de twee 107 

betreffende leden aanwezig, plus een objectief lid die aanwezig was bij het incident en die 108 

avond nuchter was. Uit het gesprek kwam dat dit lid ons niet het gevoel heeft gegeven dat een 109 

herhaling van het voorval uitsluitbaar is. Omdat voor ons als bestuur de veiligheid van onze 110 

leden en de binding van onze leden voorop staat, zijn wij ervan overtuigd dat we dit soort 111 

incidenten naar ons kunnen uit de vereniging moeten weren. Omdat dit soort voorval voor het 112 

eerst door het bestuur is aangekaart bij dit lid, willen we dit lid daarom niet voorgoed uit de 113 

vereniging zetten. Hierdoor zijn we tot een oplossing gekomen om dit lid te schorsen tot de 114 

bestuurswissel.   115 

We hebben voor deze periode gekozen omdat Jelmer en Marije hebben aangegeven dat ze zich 116 

niet veilig voelen op een activiteit waar dit lid ook aanwezig is. Aangezien zij tot de 117 

bestuurswissel verplicht zijn om aanwezig te zijn op alle activiteiten zijn we tot dit besluit 118 

gekomen. 119 
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In het algemeen verenigingsrecht staat dat schorsing zal gebeuren via de daarvoor bestemde 120 

procedure die als zodanig in de Statuten of het Huishoudelijk Reglement staan beschreven. Nu 121 

is het geval dat er niets in onze Statuten of Huishoudelijk Reglement opgeschreven over het 122 

afhandelen van schorsingen. Dit betekende feitelijk dat als wij ons zouden willen beroepen op 123 

sec statutaire handelingen, wij konden kiezen tussen het royeren van dit lid of niks doen. 124 

Aangezien wij van mening waren dat het vergrijp van dusdanige ernst was dat niets doen geen 125 

optie was, met name ook omdat er leden waren die zich totaal niet op hun gemak voelden, 126 

hadden we dan moeten royeren. Dat wilden we echter ook niet doen, omdat dit de eerste keer 127 

is dat dit lid namens de vereniging op zijn gedrag is gewezen. 128 

Hierdoor hebben wij ervoor gekozen om beroep te doen op Artikel 34 van het Huishoudelijk 129 

Reglement.  130 

Lid 2: In alle gevallen waarin de statuten of dit reglement niet voorzien, beschikt het bestuur.  131 

Vervolgens zijn we uitgegaan van een ander artikel uit het Huishoudelijk Reglement. 132 

TITEL II 133 

ARTIKEL 2: 134 

5. Alle leden worden geacht op de hoogte te zijn van de statuten en andere regels zoals die 135 

gelden binnen de vereniging. Bij het niet naleven van de regels kan het bestuur tot maatregelen 136 

besluiten 137 

Dit artikel in combinatie met het artikel uit de Statuten: 138 

Doel. 139 

Artikel 3. 140 

1. De vereniging heeft ten doel 141 

b) het behartigen van de belangen van de studenten politicologie van de 142 

Radboud Universiteit Nijmegen en het bevorderen van het onderlinge contact 143 

tussen deze studenten; 144 

 145 

Aangezien naar onze mening dit lid het onderlinge contact tussen studenten niet bevorderd 146 

heeft én dat wij willen aannemen dat er in deze zin ook ‘andere regels zoals die gelden binnen 147 

de vereniging’ beslaat op het feit dat leden elkaar niet aanvallen en onnodig provoceren en 148 

kleineren, hebben we zodoende ervoor gekozen om de schorsing in te zetten.  149 

Dit hebben we dit lid zo spoedig mogelijk laten weten nadat de beslissing genomen was. Hierop 150 

heeft dit lid gereageerd dat hij niet tevreden is met de lengte van de straf, maar dat hij het 151 

duidelijk vindt dat er sancties opgelegd worden voor zijn misdaden. Verder geeft dit lid aan dat 152 

hij er niet aan twijfelt dat wij de strafmaatregel goed overwogen hebben en dat hij hierdoor 153 

niet in beroep zal gaan.  154 

Hopende hierbij u genoeg geïnformeerd te hebben,  155 

 156 

Namens het XVIIe bestuur der studievereniging ismus,  157 

 158 

Kjelt Goutbeek 159 

Voorzitter 2017-2018 160 



5 

 

Bob Fleer geeft aan vandaag het verenigingsrecht te hebben doorgenomen. Hij geeft aan dat 161 

een geschorst lid het recht heeft zich te verdedigen op de alv en vraagt of het bestuur dit lid 162 

heeft uitgenodigd.  163 

Kjelt Goutbeek zegt dat in de notie naar het lid is aangeven dat het lid het recht heeft aanwezig 164 

te zijn op de alv om zichzelf te verdedigen en daarna verwijderd zou worden van de 165 

vergadering. Het lid is niet aanwezig en dus is er niet op deze uitnodiging ingegaan.  166 

Jordi Uijens geeft aan vraagtekens te hebben bij de interpretatie van artikel 3 van het statuut.  167 

Hij geeft aan niet te willen twijfelen aan de lengte van de schorsing omdat het lid deze ook 168 

heeft geaccepteerd. 169 

Kjelt Goutbeek verklaart dat het bestuur houvast wilde hebben aan de statuten. Hij geeft aan 170 

dat er in de toekomst wel gekeken moet worden naar een procedure met betrekking tot 171 

schorsingen omdat deze er nog niet is.  172 

Pol Muffels vraagt wat er gebeurt als de termijn van het zittende bestuur erop zit.  173 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat dat het einde van de schorsing betekent. Hij zegt dat het bestuur 174 

het lid wel de kans wilde bieden terug te keren na het einde van de schorsing, vandaar dat er 175 

geen royement is uitgesproken. Hij zegt dat het ook niet de bedoeling is onze opvolgers 176 

hiermee te belasten en dat dit daarom als de juiste straf werd gezien. 177 

Jordi Uijens vraagt wat het verschil is tussen dit incident en het incident op het 178 

kennismakingsweekend.  179 

Kjelt Goutbeek geeft aan de vraag te begrijpen en zegt dat er twee belangrijke verschillen zijn. 180 

Ten eerste had het bestuur niet het gevoel dat herhaling van het feit uit te sluiten was in deze 181 

situatie. Ten tweede hebben de betrokkenen in de verschillende situaties een andere reactie 182 

gegeven. 183 

Christiaan Boeren vraagt of het wel echt is afgelopen als het bestuur wisselt en vraagt of dit 184 

lid nog steeds gestraft kan worden na de wissel. 185 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat dit lastig is omdat het bestuur beschikt. Er staat verder niks over 186 

schorsing in het huishoudelijke reglement of de statuten. 187 

Tomas Jochoms zegt dat het einde van het bestuursjaar hem een goed einde van de schorsing 188 

lijkt. 189 

Bob Fleer zegt dat het juridisch gezien onhoudbaar is om dit lid opnieuw te straffen.  190 

Kjelt Goutbeek zegt geen jurist te zijn maar hij kent wel alle feiten van de zaak.  191 

Jordi Uijens zegt dat het belangrijk is dat er stukken over komen in het Huishoudelijke 192 

Reglement en eventueel zelfs de Statuten. Hij zegt al een pleidooi te hebben gehouden voor 193 

een verandering van de statuten en dat dit weer een goed voorbeeld is waarom dit moet. 194 

Kjelt Goutbeek zegt dat op de vorige alv is beloofd nog een keer achter de busmaatschappij 195 

van de ismusreis aan te gaan. Hij leest een statement voor. 196 

 197 

Naar aanleiding van de vorige ALV zijn wij bezig geweest met Danny van de bus. Via internet 198 

hebben wij kunnen achterhalen wie zijn curator was en we hebben hem gebeld. Hij heeft ons 199 

echter verteld dat het faillissement van D Jansen Travel sinds maart is opgeheven wegens een 200 

gebrek aan baten. Dit houdt in het kort in dat het bedrijf geen geld heeft om schuldeisers terug 201 
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te betalen en dat Danny Jansen als persoon verantwoordelijk is voor de schulden. De curator 202 

heeft aangegeven dat we dus het geld bij hem persoonlijk moeten verhalen. 203 

De site van Danny Jansen is inmiddels helemaal uit de lucht, en de twee telefoonnummers die 204 

we van hem hebben bestaan ook niet meer. Op een adres na hebben we geen manier om hem 205 

nog te bereiken. Helaas kunnen we dus concluderen dat we het geld dat we hebben betaald 206 

voor de bus als verloren moeten beschouwen. 207 

 208 

Bob Fleer vraagt of er geen mogelijkheid is via de curator of de Kamer van Koophandel (KvK) 209 

persoonlijke gegevens te achterhalen.  210 

Irene Wilde zegt dat via de KvK hetzelfde telefoonnummer is achterhaalt en dat de curator 211 

verder ook geen gegevens heeft. 212 

Bob Fleer zegt dat het mogelijk is om een factuur te sturen.  213 

Irene Wilde zegt dat we dat ook kunnen proberen.  214 

Jordi Uijens zegt dat hij denkt dat hij niet meer gevonden gaat worden en zegt dat het 215 

verstandig is te stoppen met moeite hierin steken. 216 

Tomas Jochoms zegt het hier niet mee eens te zijn. 217 

Christiaan Boeren vraagt of ismus een rechtsbijstandsverzekering heeft. 218 

Marije Berga zegt van niet maar dat het kan hiernaar te kijken. 219 

Kjelt Goutbeek zegt dat het verschillende besturen hier al lang mee bezig zijn geweest en dat 220 

iedereen alles heeft gedaan dit geld te achterhalen. Bij dezen de mededeling dat het bestuur 221 

de situatie afgerond heeft. 222 

Irene Wilde zegt dat de curator ook heeft aangegeven dat het geen zin meer heeft. 223 

Bob Fleer vraagt of er nou wel of geen brief gestuurd gaat worden. 224 

Kjelt Goutbeek zegt dat het bestuur dit niet van plan is. 225 

Bob Fleer vraagt waarom niet. 226 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit dan blijft spelen en dat het onmogelijk is het geld nog te 227 

achterhalen. 228 

Christiaan Boeren spreekt zijn dank uit dat het bestuur hiermee bezig is geweest. 229 

 230 

 231 

 232 

Bespreken Notulen 62ste ALV 233 

Pagina 1-4 234 

- 235 

Pagina 5 236 

Jordi Uijens zegt te willen aftrappen met de vaste rubriek koningsportret. 237 

Bob Fleer zegt dat er nu geen politiek statement meer hangt op de kamer.  238 

 239 

Pagina 6 240 

Pol Muffels zegt dat het adres van PvP nog steeds op TvA 5 staat. 241 



7 

 

Kjelt Goutbeek erkent hierin tekort geschoten te zijn. Er waren verschillende problemen bij de 242 

KvK wissel van het PvP. 243 

 244 

Pagina 7-9 245 

- 246 

Pagina 10 247 

Tomas Jochoms vraagt of er gekeken is naar het probleem met het niet kunnen zien van 248 

commissies op de website.  249 

Jelmer Bruurs zegt dat hij hiernaar heeft gekeken en dat het hem nooit was opgevallen omdat 250 

het verschilt per schermgrootte. Hij geeft aan dat de makkelijkste optie is om uit te zoomen. 251 

Tomas Jochoms zegt dat hij er niet veel verstand van heeft maar vraagt of er niet een andere 252 

manier is. 253 

Jelmer Bruurs zegt dat dit de beste optie is om het niet helemaal opnieuw te hoeven 254 

vormgeven. 255 

Bob Smits vraagt of het niet mogelijk is iemand in te huren. 256 

Bob Fleer zegt dat de commissies net zo goed van de site gehaald kunnen worden omdat het 257 

voor externen weinig nut heeft. 258 

Jelmer Bruurs zegt dat het overbodig is om iemand in te huren omdat hij er al naar heeft 259 

gekeken en alle mogelijkheden van het programma heeft bekeken. 260 

Tomas Jochoms zegt dat er binnen de vereniging vast iemand rondloopt die er verstand van 261 

heeft. 262 

Kjelt Goutbeek zegt dat hier nog naar gekeken kan worden. 263 

 264 

Pagina 11 265 

- 266 

Pagina 12 267 

Tomas Jochoms vraagt hoe de masteractiviteit was. 268 

Christiaan Boeren geeft aan dat hij het leuk vond. 269 

Kjelt Goutbeek zegt dat het naar het idee van het bestuur geslaagd was. 270 

Christiaan Boeren vindt het jammer dat er geen gratis biertje werd uitgedeeld. 271 

Pagina 13-16 272 

- 273 

Pagina 17 274 

Pol Muffels stelt voor de Veldhof vast te leggen aan het eind van het bestuursjaar. 275 

Kjelt Goutbeek zegt dat het goed is dit te doen samen met de commissie en het 276 

kandidaatsbestuur.  277 

Pol Muffels zegt dat dit mogelijk te laat is. 278 

Jordi Uijens zegt dat uit de evaluatie naar voren is gekomen dat de Veldhof de beste locatie is. 279 

Irene Wilde stelt voor de Veldhof als optie vast te leggen. 280 

Pol Muffels zegt dat dit zou kunnen. 281 

 282 
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Pagina 18-19 283 

- 284 

Pagina 20 285 

Jordi Uijens zegt dat hij voor het verslag zou stemmen als deze op de site zou komen. Dit staat 286 

er echter nog niet op. 287 

Lynn Leeneman zegt dat haar laptop gecrasht is en dat deze daarom niet meer in de stukken 288 

kunnen worden opgenomen.  289 

Jordi Uijens zegt dat hij de stukken zwak vond zonder evaluaties, als in de evaluaties niks 290 

bruikbaars staat blijft het daarbij.  291 

Tomas Jochoms zegt dat dit wel belangrijke stukken zijn en geeft mee te kijken of er iets te 292 

redden valt. 293 

Lynn Leeneman geeft aan dat er ook nog eindevaluaties komen waarin zaken naar voren zullen 294 

komen.  295 

Edwin Jans zegt dat de les hier dan is om zaken digitaal op te slaan. 296 

Pol Muffels zegt dat het adres van de alumnikring ook nog op TvA 5 staat. 297 

Kjelt Goutbeek zegt dit aangegeven te hebben bij de alumnikring maar is hier verder niet meer 298 

achteraangegaan. 299 

 300 

Pagina 21-25 301 

- 302 

Pagina 26 303 

Tomas Jochoms vraagt of er bij regel 1126 iets fout is gegaan. 304 

Jelmer Bruurs erkent dit en zegt dat dit het verboden woord was. 305 

 306 

 307 

Pagina 27-30 308 

 309 

Pagina 31 310 

Christiaan Boeren vraagt waar zijn geld is. 311 

Marije Berga zegt dat dit aan het einde van haar boekjaar zal gebeuren. 312 

Pagina 32-33 313 

- 314 

Pagina 34 315 

Pol Muffels zegt dat het bedrag wat binnen is aan sponsorinkomsten nog vrij laag is. 316 

Marije Berga zegt dat de facturen verzonden zijn en dat er achteraan zal worden gegaan. 317 

Pagina 35-36 318 

- 319 

Pagina 37 320 

Jordi Uijens vraagt hoe het staat met het onderzoek naar de lage opkomst op alv’s. 321 
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Kjelt Goutbeek zegt dat dit is opgestart en dat er met verschillende mensen is gepraat. 322 

Conclusie is dat een minimum quorum niet goed werkt omdat het het plichtsgevoel niet 323 

versterkt. 324 

Daarnaast zijn er twee opties. Ten eerste is het een optie om commissievoorzitters te 325 

verplichten aanwezig te zijn bij alv’s. Dit kan worden vermeld bij de functieomschrijving van 326 

de voorzitter. Hij geeft aan dat wanneer de voorzitter niet kan dit kan worden vervangen door 327 

een ander lid van de commissie. Kjelt Goutbeek zegt dat de tweede optie is om voorafgaand 328 

aan de alv een gratis biertje aan te bieden.  329 

Jordi Uijens vraagt of met semi verplicht stellen wordt bedoeld dat de commissie erop wordt 330 

aangesproken als deze niet aanwezig is.  331 

Kjelt Goutbeek bevestigd dit. 332 

Bob Fleer zegt dat gratis bier best een duur grapje is. 333 

Kjelt Goutbeek zegt dat daar dan zeker naar gekeken zal worden. 334 

Jordi Uijens zegt dat het goed is als er ideeën komen te liggen. 335 

Kjelt Goutbeek zegt dat dat het plan is. 336 

 337 

Pagina 38 338 

- 339 

Notulen in haar geheel 340 

Mike van Diemen zegt dat hij naast de secretaris zat toen hij de notulen uitwerkte en wil zijn 341 

complimenten uitspreken. Hij zegt niet aanwezig te zijn geweest de vorige keer maar de 342 

notulen desondanks wel duidelijk waren. 343 

Jordi Uijens zegt de vorige keren kritisch te zijn geweest maar zegt dat het er nu goed uit ziet. 344 

Tomas Jochoms spreekt ook zijn complimenten uit. 345 

 346 

 347 

Stemming Notulen 62ste ALV 348 

De notulen zijn per acclamatie aangenomen. 349 

 350 

Bespreken Financieel Meerjarenplan 351 

Kjelt Goutbeek zegt dat de stukken niet geprint zijn maar dat het digitaal mogelijk moet zijn 352 

toch te lezen. 353 

Tomas Jochoms zegt het stuk niet te kunnen openen op zijn telefoon en vraagt of iemand kan 354 

delen.  355 

Bob Smits zegt dat de discussie dan beter verplaatst kan worden naar een volgende alv.  356 

Jordi Uijens geeft aan dat in de uitnodiging van de alv altijd vermeld staat dat men geacht 357 

wordt de stukken te lezen.  358 

Kjelt Goutbeek zegt dat men gewoon bij elkaar moet meekijken en wanneer dit echt niet gaat 359 

het aangegeven moet worden. 360 

Marije Berga leest het stuk voor 361 

 362 
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Financiële richtlijn ismus 2018-2021 m.b.t. gebruik eigen vermogen 363 

 364 

Aanleiding en doel 365 

Op 1 september 2017 bedroeg het totale eigen vermogen van ismus 13.540 euro en 6 cent. Dit 366 

is te hoog. Als vereniging streeft ismus niet naar het behalen van winst en daarom is deze 367 

richtlijn opgesteld. Het doel van deze richtlijn is om penningmeesters in de komende drie 368 

(college)jaren te sturen bij het afbouwen van het eigen vermogen van ismus. Door deze richtlijn 369 

op te stellen schromen zij hopelijk niet om het eigen vermogen van ismus af te bouwen. 370 

 371 

Ondergrens 372 

De uiterste ondergrens van het eigen vermogen zal op 8.000 euro komen te liggen. Zo blijft er 373 

voldoende geld over om voor een groep van ongeveer veertig man tickets naar huis te boeken, 374 

mocht een ismusreis onverhoopt moeten worden afgebroken. Ook dekt dit bedrag de 375 

vooruitbetalingen voor vliegtickets en hostels die gemaakt worden voordat de deelnemers hun 376 

bijdrage hebben betaald. Zo gaat ismus niet meteen failliet bij een annulering van de ismusreis. 377 

 378 

Plan van aanpak 379 

Dit plan is erop gericht om het eigen vermogen in een periode van drie (college)jaren terug te 380 

brengen naar een bedrag van 10.500 euro. Dit houdt in dat er in de komende drie jaar jaarlijks 381 

gemiddeld zo’n 1.000 euro kan worden afgebouwd. Na deze periode zal de voortgang van het 382 

proces moeten worden geëvalueerd. Er kan er al dan niet besloten worden een vervolgplan op 383 

te stellen. 384 

Bestemming eigen vermogen 385 

Belangrijk is dat dit geld zoveel mogelijk ten goede moet komen aan de leden. Suggesties voor 386 

posten waar het eigen vermogen ten goede aan kan komen zijn (op alfabetische volgorde): 387 

- Formele activiteiten 388 

- Gala 389 

- Informele activiteiten 390 

- Kennismakingsweekend 391 

- Meerdaagse excursie 392 

- Traktaties 393 

Het bestuur is daarnaast vrij om het geld van het eigen vermogen te besteden aan zaken 394 

waarvan zij denken dat het van toegevoegde waarde voor de leden van ismus is. 395 

 396 

Verantwoording 397 

Het van belang dat het bestuur een heldere motivatie geeft voor het uitgeven van het eigen 398 

vermogen. Op deze manier kan de ALV het proces van de afbouw van het eigen vermogen 399 

blijven volgen. Deze motivatie zal in de begroting gegeven moeten worden. 400 

 401 

Gebondenheid 402 



11 

 

Tot slot moet vermeld worden dat dit document te allen tijde een niet-bindende richtlijn is met 403 

als gevolg dat het bestuur mag afwijken van de inhoud van dit document. De ALV kan naleving 404 

van dit document niet afdwingen. 405 

Nijmegen, 17 mei 2018 406 

Door: Marije Berga – Penningmeester 2017-2018 407 

 408 

 409 

Jordi Uijens zegt het een goed stuk te vinden met een goede weergave van de kritiek van de 410 

vorige alv. Hij zegt geen bezwaren te hebben en spreekt zijn complimenten uit voor het stuk. 411 

Wessel Luken vraagt of de ismusreis een mogelijke post is om het eigen vermogen af te 412 

bouwen. 413 

Marije Berga geeft aan dat een bedrag van een paar 100 euro niet genoeg impact heeft op de 414 

post ismusreis. 415 

Pol Muffels zegt dat er ook subsidie wordt verstrekt vanuit de universiteit zodat verenigingen 416 

niet zelf hoeven bij te leggen. 417 

Bob Smits geeft aan zich af te vragen of de suggesties wel in het stuk vermeld moeten staan. 418 

Kjelt Goutbeek zegt dat op de vorige alv het verzoek veelal naar voren kwam dit wel te doen. 419 

Tomas Jochoms geeft aan dat het allemaal posten zijn waarbij het geld ten goede komt aan 420 

de leden. 421 

Pol Muffels zegt dat er vanuit de vorige ALV een vrij specifiek verzoek kwam dit wel te doen. 422 

 423 

 424 

Stemming Financieel Meerjarenplan 425 

Kjelt Goutbeek legt de stemprocedure uit 426 

Irene Wilde leest het quorum voor 427 

Tomas Jochoms zegt dat Tim van der Werf hem nog gemachtigd zou moeten hebben. 428 

Jelmer Bruurs zegt dat deze ongeldig is. 429 

 430 

 431 

Stemgerechtigden aanwezig: 36 432 

Stemgerechtigde machtigingen: 19  433 

Stemgerechtigden totaal: 55 434 

 435 

Stemmen voor: 41 436 

Stemmen tegen: 1 437 

Stemmen onthouding: 13 438 

 439 

Stemming lid kascontrolecommissie 440 

Kjelt Goutbeek vraagt aan de ALV wie het nieuwe lid van de kascontrolecommissie wil worden. 441 

Jordi Uijens meldt zich bij dezen als enige aan. 442 

Tomas Jochoms geeft aan dat Jordi Uijens naar voren moet komen om te pitchen. 443 
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Jordi Uijens zegt dat hij dit wilde doen omdat niemand anders het wilde doen. 444 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat er gesloten moet worden gestemd over personen. 445 

Kjelt Goutbeek legt hierbij de stemprocedure uit. 446 

Kjelt Goutbeek schorst de vergadering. 447 

 448 

 449 

Stemgerechtigden aanwezig: 37 450 

Stemgerechtigde machtigingen: 21  451 

Stemgerechtigden totaal: 58 452 

 453 

Stemmen voor: 35 454 

Stemmen tegen: 2 455 

Stemmen onthouding: 15 456 

Stemmen ongeldig: 6 457 

 458 

Jordi Uijens wordt hierbij aangesteld als interim lid van de kascontrolecommissie. 459 

Pol Muffels geeft aan dat het goed gebruik is bij tien of meer stemmen ongeldig de stemming 460 

in zijn geheel ongeldig te verklaren.  461 

 462 

 463 

Bespreken Kandidaten 464 

Jeroen Dols 465 

Hij zegt dat het fijn is dat men in grote getalen aanwezig is en het doet hem goed dat er zo’n 466 

grote groep is. Hij is Jeroen, komt uit Sittard en is 19 jaar oud. Hij is twee jaar actief lid bij 467 

ismus geweest en heeft in die tijd zes commissies gedaan waaronder de formele en informele 468 

activiteiten commissie. Hij zegt hierin veel geleerd te hebben waaronder leiding nemen en het 469 

feit dat je nooit op alles voorbereid kunt zijn. Hij zegt goed te zijn in plannen omdat hij sport, 470 

studie en ismus het afgelopen jaar goed heeft kunnen combineren. 471 

Hij solliciteert in eerste instantie voor algemeen bestuurslid maar geeft aan dat hij wel 472 

voorkeuren heeft. Hij zegt dat publiek spreken niet zo zijn ding is en hij daarom geen voorzitter 473 

wil worden, al staat hij hier wel open voor. Hij zegt wel goed te zijn in presteren onder druk 474 

omdat hij dit heeft geleerd in zijn werk in de keuken. Zijn eerste voorkeur gaat uit naar 475 

penningmeester. Hij zegt het leuk te vinden verantwoordelijk te zijn voor de financiën en hij 476 

heeft veel ideeën over het meerjarenplan en de automatische incasso. Als tweede voorkeur 477 

heeft hij commissaris interne betrekkingen. De verantwoordelijkheid over commissies spreekt 478 

hem erg aan en hij geeft aan veel ervaring te hebben binnen verschillende commissies. Hij 479 

zegt communicatie binnen commissies belangrijk te vinden en zegt dat de intern hier een 480 

belangrijke rol in speelt. De intern moet daarbij als postbode goed opletten dat de planning 481 

en data goed worden doorgegeven 482 

 483 
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Nanne van Mil zegt dat ze vindt dat Jeroen goed is in publiek spreken dus dat hij daar niet 484 

onzeker over hoeft te zijn. Ze vraagt naar zijn ideeën over het financieel meerjarenplan. 485 

Daarnaast vraagt ze of hij ideeën heeft voor nieuwe commissies en/of activiteiten. 486 

Jeroen Dols vindt dat het geld goed moet worden besteed en zegt zich te kunnen vinden in de 487 

richtlijnen van Marije. Hij zegt daarnaast nog geen concrete ideeën te hebben voor nieuwe 488 

commissies. Hij zegt dat de internationaliseringscommissie en de formele activiteiten 489 

commissie samengevoegd zouden kunnen worden omdat deze nu ook al samenwerken. 490 

Jules Mostard vraagt hoe hij twee dagen in de week werken wil combineren met het zijn van 491 

bestuur.  492 

Jeroen Dols zegt zich te hebben voorgenomen gewoon door te gaan met werken omdat hij 493 

zelf zijn rooster kan inplannen. Deze twee dagen werk kunnen ook in het weekend en wanneer 494 

er problemen ontstaan zal hij stoppen met werken. 495 

Luuk Scholman vraagt of hij als intern achter commissies aan zal zitten of ze juist vrijlaat. 496 

Jeroen Dols zegt het verschil te hebben gezien bij Nanne en Lynn. Hij zegt Nanne strenger te 497 

vinden dan Lynn en hij zal hier een goede afweging in maken. 498 

Christiaan Boeren complimenteert Jeroen met het afbijten van het spits. Hij vraagt of Jeroen 499 

nog meer goede eigenschappen kan noemen naast het zijn van stressbestendig.  500 

Jeroen Dols zegt dat hij behulpzaam is, zijn handen voor anderen durft vuil te maken en dat 501 

hij goed is in het eten van vlaaien.  502 

Jan Gert Zevenbergen vraagt of hij bereid is studievertraging op te lopen. 503 

Jeroen Dols zegt dat hij Jelmer als ondergrens beschouwt. Hij zegt dat hij wel de instelling 504 

heeft dat het mogelijk is vertraging op te lopen.  505 

Bob Smits vraagt wat Jeroens suggesties zijn voor het afbouwen van het eigen vermogen.  506 

Jeroen Dols zegt dat dit onder andere het gala, het kennismakingsweekend en de meerdaagse 507 

excursie zijn. 508 

Mike van Diemen zegt dat Jeroen er in zijn brief rekening mee had gehouden dat 509 

penningmeester een functie is die meer op de achtergrond is. Hij geeft daarbij aan dat Jeroen 510 

zei dat hij graag op de voorgrond treedt een vraagt hoe hij dit denkt te combineren. 511 

Jeroen Dols zegt dat je als algemeen bestuurslid op alle activiteiten bent en zodoende genoeg 512 

op de voorgrond treedt. 513 

Mike van Diemen vraagt waarom hij dan niet gekozen heeft voor een functie waarbij hij meer 514 

op de voorgrond kan treden. 515 

Jeroen Dols zegt dat hij commissaris interne betrekkingen op plek twee heeft staan en dat hij 516 

daarbij veel contact zal hebben met leden. Hij geeft aan dat elke functie taken op de 517 

achtergrond heeft. 518 

Luuk Mevis spreekt zijn complimenten uit voor het feit dat Jeroen er staat. Hij vraagt hoe 519 

Jeroen werkt in een team en welke rol hij dan aanneemt. 520 

Jeroen Dols zegt zijn mening altijd kenbaar te maken maar daarbij ook altijd zal luisteren naar 521 

de rest. 522 

Jordi Uijens zegt de brief sterk te vinden ondanks dat Jeroen dyslexie heeft. Hij vraagt wat 523 

Jeroens grootste valkuil is.  524 
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Jeroen zegt dat er soms misschien teveel op hem af kan komen wat voor slordigheid kan 525 

zorgen. Hij zegt dat hij zal proberen dit te voorkomen. 526 

Christiaan Boeren zegt dat een combinatie van bestuur, studie en werk als veel klinkt. Hij 527 

vraagt of Jeroen een ranking van 1-3 kan maken van deze zaken. 528 

Jeroen zegt dat bestuur altijd op de eerste plaats zal staan. 529 

Bob Smits zegt dat Jeroen zegt een sterke mening te hebben die hij graag laat horen. Hij vraagt 530 

zich af hoe Jeroen handelt in een bestuurscrisis waar iedereen een andere mening heeft. 531 

Jeroen Dols geeft aan dat hij bereid is zijn mening te laten varen wanneer dit nodig is. 532 

Tomas Jochoms merkt op dat Jeroen volgend jaar derdejaars is. Hij vraagt daarbij waarom 533 

Jeroen dit jaar solliciteert en niet vorig jaar. 534 

Jeroen Dols zegt er vorig jaar nog niet klaar voor te zijn geweest en dit jaar wel. 535 

Tomas Jochoms vraagt of Jeroen denkt meer ervaring te hebben dan de andere kandidaten.  536 

Jeroen Dols wil zichzelf niet meten met de andere kandidaten en wil het hebben over zijn 537 

eigen kwaliteiten. 538 

Mike van Diemen vraagt of hij, kijkend naar de andere kandidaten, denkt er een leuk jaar van 539 

te kunnen maken. 540 

Jeroen Dols zegt ja. 541 

Jordi Uijens vraagt waar Jeroen het meest naar uit kijkt het komende jaar. 542 

Jeroen Dols zegt dat het hele plaatje van een bestuursjaar en een nieuwe ervaring van het 543 

studentenleven hem erg aanspreken. 544 

Luuk Mevis vraagt of Jeroen iets spannend vindt of dat hij graag iets wil leren. 545 

Jeroen Dols geeft aan dat hij nu in de kascontrolecommissie zit maar daarbuiten geen ervaring 546 

heeft met boekhouden. Hij zegt dit graag te willen leren. 547 

Bob Smits vraagt hoe Jeroen als penningmeester zijn rol ziet met de kascontrolecommissie. 548 

Jeroen Dols geeft aan dat hij niet weet hoe het zal zijn als penningmeester. Hij geeft aan te 549 

denken dat hij vaker om advies zal vragen en eventueel vaker een controle zou willen. 550 

Bob Fleer vraagt of Jeroen als een ismus thermosfles heeft. 551 

Jeroen Dols ontkent dit en geeft aan dat hij dit niet van plan is omdat hij nooit koffie drinkt. 552 

Tomas Jochoms vraagt hoe Jeroen van plan is met een accessoirecommissie om te gaan die 553 

niet levert. 554 

Jeroen Dols zegt dat er dan goed achteraangegaan moet worden. 555 

Jordi Uijens vraagt of Jeroen leuke ideeën heeft voor nieuwe traktaties.  556 

Jeroen Dols zegt vlaai. 557 

Jordi Uijens vraagt wat voor vlaai. 558 

Jeroen Dols zegt een mooie combinatie van verschillende vlaaien maar heeft een voorkeur 559 

voor puddingkruimel- of kersenvlaai 560 

Bob Smits zegt in Jeroens brief te hebben gelezen dat hij de leden zich thuis wil laten voelen 561 

bij ismus. Hij vraagt of Jeroen tactieken heeft dit te bereiken.  562 

Jeroen Dols zegt dat het lastig uit te leggen is maar dat koffie aanbieden en op activiteiten 563 

aanspreken goed is. 564 

Bob Smits vraagt namens Stan van Moorsel of er een ‘penningmeesterkoekjesdag’ komt. 565 
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Jeroen Dols zegt dat dit afhankelijk is van het budget. 566 

Pol Muffels vraagt wat Jeroen van plan is om leden tijdens de introductie te enthousiasmeren 567 

voor ismus. 568 

Jeroen Dols zegt hier nog geen concrete plannen voor te hebben. 569 

Kjelt Goutbeek bedankt Jeroen Dols en roept Linda Gebel naar voren. 570 

Linda Gebel bedankt iedereen voor het komen. Ze zegt dat ze 18 jaar is en haar BSA al binnen 571 

heeft. Ze geeft aan dat toen ze naar Nijmegen kwam alles nieuw was en dat ze dit spannend 572 

vond. Ze heeft toen in ismus een plek gevonden waar ze zich thuis voelde. Ze is voorzitter 573 

geweest van de informele activiteiten commissie en heeft daarmee veel georganiseerd. 574 

Dit heeft haar enthousiasme laten groeien en zodoende heeft ze besloten voor een 575 

bestuursjaar te gaan. Ze geeft aan ismus een leuke vereniging te vinden en ze heeft er veel 576 

aan gehad. Ze wil daarom in de eerste plaats solliciteren voor algemeen bestuurslid. Ze wil 577 

haar enthousiasme overbrengen en samen met vier anderen aan het roer van de vereniging 578 

staan. Haar eerste voorkeur gaat uit naar voorzitter. Dit lijkt haar leuk omdat je dan het eerste 579 

aanspreekpunt bent. Ze vindt het daarnaast leuk om behulpzaam te zijn en haar 580 

medebestuurders bij te staan. 581 

Ze zegt dat ze open minded is en dat mensen altijd naar haar toe kunnen komen. Ze geeft aan 582 

een enorme teamspeler te zijn die goed tot haar recht komt in de functie van voorzitter. 583 

Ze heeft een enorm verantwoordelijkheidsgevoel en ze weet waar ze aan begint. Ze is koningin 584 

van de jeugd van Unicef geweest waarbij ze veel publiek moest spreken. Ze geeft aan dat dit 585 

haar veel heeft bijgebracht, waaronder verantwoordelijkheid. 586 

Haar tweede voorkeur gaat uit naar commissaris interne betrekkingen vanwege het vele leuke 587 

contact met leden. Ze wil ervoor zorgen dat er leuke activiteiten komen en ze is heel 588 

enthousiast over ismus. Ze zegt verantwoordelijk aangelegd te zijn en ze zal zorgen dat alles 589 

zo goed mogelijk geregeld is. 590 

Jules Mostard complimenteert Linda met het feit dat ze goed heeft gesproken. Hij zegt in de 591 

commissie met Linda te hebben gezeten waarin ze voorzitter was en vraagt hoe ze zelf denkt 592 

ze zijn gegroeid in die rol.  593 

Linda zegt het leuk te hebben gevonden activiteiten te organiseren en een zo open mogelijke 594 

sfeer te creëren binnen de commissie. Ze geeft toe dat ze minder goed kon optreden tegen 595 

mensen in het begin maar dat ze dit zeker mee zal nemen naar aankomend jaar. 596 

Edwin Jans zegt dat het opvallend was dat ze zich erg wil inzetten voor anderen en vraagt wat 597 

ze voor zichzelf wil doen. 598 

Linda Gebel zegt een leuk jaar te willen hebben waarin ze veel nieuwe ervaringen op doet. 599 

Casper Veenhuysen zegt dat hij de formele kant van het zijn van voorzitter mist in het stuk, 600 

zoals het leiden van vergaderingen. Hij vraagt daarnaast wat Linda wil doen met ismus. 601 

Linda Gebel zegt in staat te zijn een vergadering voor te zitten. Ze wil haar enthousiasme over 602 

ismus naar buiten brengen en uitstralen dat het geen hoogdrempelige vereniging is. 603 

Bob Smits vraagt wat ze als voorzitter zou doen wanneer er onenigheid is binnen het bestuur. 604 

Linda Gebel zegt dat ze onenigheid gaat voorkomen door goede communicatie en waar nodig 605 

knopen doorhakken als voorzitter. 606 
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Christiaan Boeren zegt dat Jeroen aangaf graag vlaai te hebben als traktatie en vraagt wat 607 

Linda voor traktatie wil.  608 

Linda Gebel zegt graag Luikse wafels te willen. 609 

Luuk Scholman vraagt of ze als voorzitter iemand is die afwacht of meer pusht. 610 

Linda Gebel zegt iedereen zoveel mogelijk in hun waarde te laten maar wanneer ze merkt dat 611 

het vanuit de vereniging vervelend gevonden wordt ze wel het gesprek aan zal gaan. 612 

Jordi Uijens bemerkt een duidelijk enthousiasme en vraagt wat Linda wil veranderen. 613 

Linda Gebel zegt dat ze de drempel die door sommigen nog wordt ervaren graag wil 614 

wegnemen. 615 

Jordi Uijens vraagt hoe ze dit wil bereiken. 616 

Linda Gebel zegt dat ze in de eerste maand meer kennismakingsactiviteiten wil organiseren. 617 

Nanne van Mil waardeert het enthousiasme van Linda en vraagt waarom ze voor deze functies 618 

heeft gekozen. 619 

Linda Gebel zegt open te staan voor alle functies maar denkt het best tot haar recht te komen 620 

bij deze twee functies.  621 

Nanne van Mil vraagt of Linda meer een Nanne of een Lynn is. 622 

Linda Gebel zegt dat ze denkt meer een Lynn te zijn omdat ze voor veel open staat en open 623 

minded is. Ze wil commissies veel vrijheid geven maar kan ook optreden wanneer dit nodig is. 624 

Bob Smits vraagt in hoeverre Linda op de hoogte is van het IAPSS en het PvP en of ze wil dat 625 

ismus buiten Nijmegen actief is. 626 

Linda Gebel zegt dat IAPSS duidelijk besproken is en dat we eruit zijn gestapt. Ze vindt het 627 

daarnaast wel belangrijk dat ismus in contact staat met verenigingen in Nederland. Ze vindt 628 

daarom het PvP belangrijk. 629 

Jan Gert Zevenbergen vraagt in hoeverre Linda bereid is studievertraging op te lopen. 630 

Linda Gebel zegt hier al rekening mee te hebben gehouden en het niet erg te vinden. 631 

Jordi Uijens vraagt naar Linda’s grootste valkuil. 632 

Linda Gebel zegt dat het haar soms teveel kan worden maar dat zodra ze bestuur is ismus voor 633 

gaat. 634 

Luuk Mevis vraagt wat voor soort voorzitter Linda zal zijn. 635 

Linda Gebel zegt dat dit afhankelijk is van de situatie. Over het algemeen zal dit een 636 

monitorende rol zijn waarbij iedereen in zijn waarde wordt gelaten. Ze zegt dat wanneer ze 637 

merkt dat iets lastig gaat ze op zal treden. 638 

Christiaan Boeren vraagt wat ze zal doen als er twee kapiteins op één schip zijn. 639 

Linda Gebel zegt dat ze dan zeker kan ingrijpen. Ze wil een zo gelijkwaardig mogelijk bestuur 640 

maar als er knopen moeten worden doorgehakt zal ze dat doen. 641 

Bob Fleer vraagt of Linda al een ismus thermosfles heeft. 642 

Linda Gebel zegt van niet maar zodra ze cash heeft zal ze er een kopen. 643 

Jan Gert Zevenbergen vraagt of Linda bereid is tweede kapitein te zijn wanneer ze geen 644 

voorzitter wordt. 645 

Linda Gebel zegt dit moeilijk te zullen vinden maar daar vanzelf haar draai in te vinden. 646 

 647 
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 648 

Kjelt Goutbeek bedankt Linda Gebel en roept Arthur Kampschuur naar voren. 649 

 650 

Arthur Kampschuur zegt dat hij blij is dat iedereen in grote getalen aanwezig is. Hij is Arthur, 651 

18 jaar en komt uit de Meijerij. Hij heeft in zijn eerste jaar in de feest- en acquisitiecommissie 652 

en de SVM-feestcommissie gezeten. Hij wil graag bestuurslid worden om wat te doen voor de 653 

gezellige groep mensen die ismus is. Hij wil zich graag mengen onder de mensen en zijn 654 

steentje bijdragen met een bestuursjaar. Hij zegt op de middelbare school veel commissie te 655 

hebben gedaan en hij heeft daarmee veel georganiseerd. Als eerste voorkeursfunctie heeft hij 656 

commissaris externe betrekkingen. Hij heeft veel ervaring met het organiseren van activiteiten 657 

en daarbij veel dealtjes gesloten. Zijn tweede voorkeursfunctie is die van voorzitter. Hij heeft 658 

een vlotte babbel en hij vindt netwerken leuk.  659 

Tomas Jochoms bedankt Arthur voor zijn praatje en zegt dat hij hem kent als een enthousiaste 660 

jongen die laagdrempelig over komt. Hij vraagt of Arthur heeft nagedacht over de functie van 661 

intern. 662 

Arthur Kampschuur zegt dat hij dit heeft gedaan en hij het niet zal afwijzen maar hij ziet 663 

zichzelf meer als extern. Hij houdt van netwerken en hij vindt het leuk zich dan op die manier 664 

in te zetten. 665 

Mike van Diemen zegt dat Arthur al vroeg actief was bij ismus en vraagt hoe het contact is met 666 

mensen van buiten ismus. 667 

Arthur Kampschuur zegt laagdrempelig te zijn in het maken van contact met mensen en hij 668 

maakt graag nieuwe vrienden.  669 

Jules Mostard zegt dat Arthur over komt als een heel open persoon en vraagt of hij het idee 670 

heeft dat mensen te veel van hem gaan verwachten.  671 

Arthur Kampschuur zegt dit niet te weten maar dat dat vanzelf duidelijk wordt. Hij zal zich 672 

vooral bezighouden met wat hij moet doen.  673 

Bob Smits zegt dat wat Arthur benoemd heeft leuk te vinden aan extern ook past bij voorzitter. 674 

Hij vraagt waarom hij dan toch extern op plek 1 heeft gezet. 675 

Arthur Kampschuur zegt dat je als extern meer met het bedrijfsleven bezig bent wat hem meer 676 

trekt. 677 

Christiaan Boeren vraagt of Arthur zijn BSA al heeft. 678 

Arthur zegt dat dit niet zo is maar dat hij nog acht kansen voor 3 vakken heeft. 679 

Christiaan Boeren zegt Arthur te kennen als een felle jongen, op de goede manier. Hij vraagt 680 

Arthur wat hij doet wanneer er twee kapiteins op één schip zijn. 681 

Arthur Kampschuur zegt dat hij de insteek heeft om een zo open mogelijke houding te hebben 682 

en hier met zijn bestuur over te kunnen praten wanneer het voor komt. 683 

Walthièro van der Kamp zegt Arthur goed te kennen en vraagt hoe hij zijn drukke leven denkt 684 

te kunnen combineren met een bestuursjaar.  685 

Arthur Kampschuur zegt dat hij vooral ’s nachts plaatjes draait wanneer de activiteiten van 686 

ismus zijn afgelopen dus hij denkt dat dit wel te combineren is. 687 
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Janno Rook zegt zelf ook staflid te zijn bij het organiseren van activiteiten voor de scouting. 688 

Hij vraagt hoe Arthur dit denkt te combineren.  689 

Arthur Kampschuur zegt dat hij dit bij de scouting heeft aangegeven en daar duidelijk in is 690 

geweest. Hij zal dit dan ook op een laag pitje zetten. 691 

Jordi Uijens complimenteert Arthur met zijn brief als beste van de zes. Hij vraagt Arthur wat 692 

zijn struikelblokken zijn. 693 

Arthur Kampschuur zegt dat hij zich zorgen maakt over zijn jolige karakter wat voor stress kan 694 

zorgen wanneer mensen hem niet serieus nemen. 695 

Tomas Jochoms leest in zijn brief dat hij veel taken heeft die soortgelijk zijn aan de functie en 696 

vraagt of Arthur hier voorbeelden van kan noemen. 697 

Arthur Kampschuur zegt dat hij vanuit de evenementenorganisatie vaak naar 698 

horecaondernemingen is geweest waar hij veel deals heeft gesloten. 699 

Tomas Jochoms vraagt hoe hij dit zal vertalen naar ismus. 700 

Arthur Kampschuur zegt dat hij graag een actievere link wil leggen met de alumnikring om 701 

daar een duidelijker beeld te scheppen in verband met carrière.  702 

Edwin Jans vraagt wat de grootste kansen zijn voor de SVM aangezien Arthur daar actief in is 703 

geweest het afgelopen jaar. 704 

Arthur Kampschuur zegt dat de SVM veel geld heeft en dat daarnaar gekeken kan worden. 705 

Bob Fleer zegt Arthur vooral te kennen van de kamer en geeft aan dat het lijkt alsof Arthur 706 

graag het middelpunt van de belangstelling is. Hij geeft aan dat dit goed past bij de functie van 707 

voorzitter. 708 

Arthur Kampschuur zegt dat dit ook voornamelijk belangrijk als algemeen bestuurslid. 709 

Bob Fleer vraagt of Arthur als een thermosfles heeft. 710 

Arthur Kampschuur zegt dat dit niet zo is. 711 

Luuk Mevis zegt Arthur te kennen als een dominant persoon en vraagt hoe hij zich verhoudt 712 

in een groep. 713 

Arthur Kampschuur zegt dat hij in een groep minder dominant is en het belangrijk vindt 714 

genuanceerd en eerlijk te zijn.  715 

Ruben Meijerink zegt dat de extern vaak promotietaken op zich neemt en vraagt of Arthur dit 716 

ziet zitten. 717 

Arthur Kampschuur zegt dat hij dit zeker ziet zitten. 718 

Christiaan Boeren vraagt wat Arthur als traktatie wil naast vlaai en wafels. 719 

Arthur Kampschuur zegt cheesecake. 720 

Nanne van Mil complimenteert Arthur met zijn brief en houding op de alv.  721 

Arthur Kampschuur zegt dankjewel. 722 

Bob Smits vraagt welke nieuwe sponsoren Arthur in gedachten heeft voor ismus. 723 

Arthur Kampschuur zegt dat hij eventueel bij lokale omroepen wil kijken. 724 

Bob Smits vraagt wat Arthur vindt van de stamkroeg. 725 

Arthur Kampschuur zegt dat de stamkroeg gezellig moet zijn en dat er ruimte moet zijn om 726 

iets te organiseren. Lenthe is niet een kroeg waar alle leden zomaar naartoe gaan en daarom 727 

wil hij de mening van leden meenemen. 728 
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Pol Muffels vraagt wat hij vindt van de TKB. 729 

Arthur Kampschuur zegt dat dat niet ideaal is in verband met het licht en de geur. 730 

Luuk Scholman zegt dat het als extern bij ismus moeilijk is om nieuwe sponsoren te krijgen. 731 

Hij vraagt of Arthur een tactiek heeft om nieuwe sponsoren te benaderen. 732 

Arthur Kampschuur zegt dat dit afhankelijk is van het netwerk wat er al is. 733 

Jordi Uijens vraagt waar Arthur het meest naar uitkijkt.  734 

Arthur Kampschuur zegt dat hij zin heeft om nog meer met ismus bezig te zijn en veel onder 735 

de leden te zijn. 736 

Bob Smits zegt dat sinds twee jaar de ismus membercard bestaat en vraagt of Arthur dit wil 737 

voorzetten. 738 

Arthur Kampschuur zegt het zeker te willen voortzetten maar dat er nog wel wat problemen 739 

zijn. Onder andere dat er zaken op staan die niet interessant genoeg zijn voor de leden.  740 

Bob Smits zegt dat traditiegetrouw de extern vice voorzitter is en vraagt hoe Arthur hierin 741 

staat. 742 

Arthur Kampschuur zegt dat wanneer hij dit zal worden hij zal ingrijpen wanneer nodig maar 743 

voornamelijk op de achtergrond zal blijven. 744 

 745 

Kjelt Goutbeek bedankt Arthur Kampschuur 746 

 747 

Kjelt Goutbeek schorst de vergadering tot 22.05 uur 748 

Kjelt Goutbeek heropent de vergadering om 22.18 uur 749 

 750 

Kjelt Goutbeek roept Bas Mandos naar voren. 751 

 752 

Bas Mandos excuseert zich voor zijn stem nadat deze net zo hard ten onder is gegaan als zijn 753 

lever na gisteren. Hij zegt dat hij vrij vroeg bij ismus actief werd en daarna in de reiscommissie 754 

en bij de Heraut heeft gezeten. Zeker de reis vond hij een mooie en leuke ervaring. Hij zegt 755 

dat zijn sociale netwerk voornamelijk bestond uit mensen van ismus en dit gunt hij ook aan 756 

toekomstige Politicologen. Hij zegt kalmte en rationaliteit toe te kunnen voegen aan een 757 

bestuur. 758 

Als eerste voorkeursfunctie heeft hij secretaris omdat hij het prettig vindt een uitgebreid 759 

takenpakket te hebben. Hij houdt daarnaast van schrijven, heeft ervaring met het runnen van 760 

een website en administratief werk in een vluchtelingenkamp. Hier heeft hij geleerd zeer 761 

nauwkeurig te werken. Als tweede voorkeursfunctie heeft hij penningmeester. Hier heeft hij 762 

lang over nagedacht maar hij vindt het tof dat er een functie specifieke vaardigheid bij komt 763 

kijken. 764 

Edwin Jans zegt dat het een duidelijk en helder praatje was. Hij vraagt aan Bas wat de oude 765 

lullen kunnen doen om de drempel van de ismuskamer weg te nemen.  766 

Bas Mandos zegt dat het terug slaat op het persoonlijk contact en dat het lastig is voor 767 

ouderejaars leden omdat die al snel een kliekje vormen. Hij geeft aan dat nieuwe leden 768 

welkom geheten kunnen worden en uitgenodigd worden in het gesprek.  769 
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Christiaan Boeren vraagt of Bas zijn BSA al heeft. 770 

Bas Mandos zegt dat hij nog één vak nodig heeft. 771 

Christiaan Boeren vraagt wat naast vlaai, wafels en cheesecake een traktatie moet worden 772 

voor ismus. 773 

Bas Mandos zegt aardbeienwaterijsjes 774 

Jules Mostard vraagt of Bas het belangrijk vindt dat activiteiten of de kamer toegankelijker 775 

wordt.  776 

Bas Mandos zegt dat dit verschilt per individu en dat hij hier geen stappenplan voor heeft. Zo 777 

vindt de een de kamer leuk en de ander activiteiten. 778 

Mike van Diemen zegt dat Bas aangeeft getwijfeld te hebben over penningmeester en vraagt 779 

of hij echt bereid is dit te doen wanneer dat nodig is. 780 

Bas Mandos zegt dat de essentie van het kandideren is dat je openstaat voor alle functies dus 781 

dat dat zeker goed komt.  782 

Luuk Scholman zegt dat hij twee voorkeursfuncties heeft met een duidelijk takenpakket en 783 

vraagt of Bas dat graag heeft. 784 

Bas Mandos zegt dat hij laks kan worden zonder een vast takenpakket maar dat het sociale 785 

aspect hem erg aanspreekt. 786 

Tomas Jochoms zegt dat het twee functies zijn die erg op de achtergrond zijn. Hij vraagt hoe 787 

hij dit wil combineren met het betrekken van eerstejaars. 788 

Bas Mandos zegt dat dit twee gescheiden zaken zijn die prima naast elkaar kunnen bestaan. 789 

Casper Veenhuysen zegt dat Bas politiek vrij betrokken is en hij vindt dit leuk. Hij zegt dat je 790 

als bestuurslid mensen tegen kan komen met andere meningen en vraagt hoe Bas hierin staat. 791 

Bas Mandos zegt dat hij daar geen moeite mee heeft. 792 

Ruud Smits vraagt hoe Bas tegenover de functie van voorzitter staat. 793 

Bas Mandos zegt dat deze mogelijkheid er zeker is omdat hij voor alles openstaat. Zijn twee 794 

voorkeursfuncties staan echter dichterbij hem en sluiten beter bij hem aan. 795 

Jordi Uijens bedankt Bas voor zijn praatje en de brief. Hij vraagt wat Bas verwacht dat de leuke 796 

dingen van secretaris zullen zijn. 797 

Bas Mandos zegt dat het uitwerken van notulen hem nadelig lijkt maar hij vindt administratief 798 

werk leuk. 799 

Mike van Diemen zegt dat Bas al snel bij ismus actief was en vraagt hoe hij van plan is mensen 800 

van buiten ismus erbij te betrekken en welke rol hij daarin zal nemen. 801 

Bas Mandos zegt dat dit wederom kan door persoonlijk contact. Het is ook belangrijk om je 802 

vriendengroep los te laten en daarbuiten mensen te benaderen. 803 

Tine Brand vraagt waar Bas het meest naar uitkijkt. 804 

Bas Mandos wil zorgen dat mensen hetzelfde hebben als hij. Daarnaast kijkt hij ernaar uit om 805 

intensief samen te werken met 4 anderen. 806 

Jordi Uijens vraagt wat Bas denkt dat zijn grootste valkuil is. 807 

Bas Mandos zegt dat hij vrij perfectionistisch is en snel geneigd is ja te zeggen dus dat hij 808 

misschien te veel hooi op zijn vork zal nemen.  809 

Tine Brand vraagt welke rol hij aan zal nemen in teamverband. 810 
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Bas Mandos zegt dat dit een rol op de achtergrond is maar op de voorgrond wanneer nodig. 811 

Luuk Scholman vraagt of Bas al enig idee heeft over de financiën van ismus. 812 

Bas Mandos zegt dat het lastig is en dat hij eerst wil inventariseren waar het geld nodig kan 813 

zijn en dat het niet moet worden uitgegeven om het uitgeven. 814 

 815 

Kjelt Goutbeek bedankt Bas Mandos en roept Ferdinand Schotman naar voren 816 

 817 

Ferdinand Schotman zegt goedenavond. Hij is Ferdinand, 20 jaar oud en vierdejaars student. 818 

In zijn eerste jaar heeft hij nog thuis gewoond is hij niet actief geweest bij ismus. Vorig 819 

collegejaar is dit begonnen en het afgelopen jaar is hij heel actief geworden. Hij zegt dit een 820 

mooie uitdaging te vinden om ismus te vertegenwoordigen. Hij heeft dit jaar plaatsgenomen 821 

in de film- en informele activiteitencommissie en hij is nu anderhalf jaar bezig als 822 

examentrainer. Hij heeft op deze manier geleerd met veel verschillende karakters om te gaan 823 

wat hij mee kan nemen naar een bestuursjaar. 824 

Hij werkt het langst bij de examentrainer en heeft daardoor veel verantwoordelijkheid in een 825 

leidende rol wat hem goed bevalt. Hij solliciteert in eerste instantie als algemeen bestuurslid. 826 

Zijn eerste voorkeur gaat uit naar intern. Het lijkt hem leuk, leerzaam en een mooie uitdaging 827 

om leiding te geven aan verschillende commissies. Hierbij kan het hem goed van pas komen 828 

dat hij met veel verschillende mensen om kan gaan. Hij wil commissies de vrije hand geven 829 

zodat ze met veel creatieve dingen kunnen komen. Zijn tweede keuze is extern omdat hij 830 

makkelijk kan netwerken en contact maken met mensen. Hij denkt op deze manier goed zijn 831 

steentje bij te kunnen dragen. 832 

Janno Rook zegt dat Ferdinand pas later actief is geworden en vraagt of hij dat ziet als een 833 

nadeel. 834 

Ferdinand Schotman zegt dat hij dit niet weet maar dat hij wel veel contact heeft met 835 

verschillende leden van ismus. 836 

Sara Kok vraagt waarom Ferdinand niet voor voorzitter is gegaan. 837 

Ferdinand Schotman zegt dat dit in eerste instantie zijn tweede keuze was en dat dat hem ook 838 

een mooie uitdaging lijkt. 839 

Christiaan Boeren vraagt of hij niet bang is om de tweede kapitein op het schip te worden.  840 

Ferdinand Schotman zegt dat als hij ziet dat een voorzitter het goed doet hij zich gewoon op 841 

zijn eigen ding zal focussen. 842 

Nanne van Mil zegt dat ze Ferdinand kent als iemand die goed op zichzelf kan werken. 843 

Ferdinand zegt dat hij secretaris ook leuk vindt maar dat zijn voorkeur uitgaat naar deze twee 844 

voorkeursfuncties. 845 

Nanne van Mil vraagt naar Ferdinands plannen voor volgend jaar. 846 

Ferdinand Schotman zegt dat als hij zijn Bachelor haalt hij aan zijn Master zal beginnen. 847 

Jules Mostard vraagt wat Ferdinands ideeën zijn over de filmcommissie en hoe deze goed kan 848 

gaan draaien. 849 

Ferdinand Schotman zegt dat het goed is om van tevoren in te schatten waar je veel aandacht 850 

op moet vestigen. 851 
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Tomas Jochoms vraagt of Ferdinand al ideeën heeft over commissies. 852 

Ferdinand Schotman zegt dat hij de sportcommissie wil aansporen om veel verschillende 853 

dingen te doen. 854 

Tomas Jochoms zegt dat Ferdinand veel bezig is met sporten en dat in een bestuursjaar veel 855 

bier gedronken wordt.  Hij vraagt hoe Ferdinand hier tegenaan kijkt. 856 

Ferdinand Schotman zegt dat dit een potentiële valkuil is maar dat hij zijn eigen koers wil 857 

bepalen. 858 

Mike van Diemen vraagt in hoeverre hij openstaat voor andere functies. 859 

Ferdinand Schotman zegt dat intern zijn voorkeur heeft maar dat hij open staat voor alle 860 

andere functies. 861 

Luuk Mevis vraagt wat Ferdinand wil leren komend jaar. 862 

Ferdinand Schotman zegt te willen leren samenwerken in een team. 863 

Christiaan Boeren vraagt naar nieuwe traktaties. 864 

Ferdinand Schotman zegt kwark. 865 

Jordi Uijens vraagt wat Ferdinands grootste valkuil is. 866 

Ferdinand Schotman zegt dat hij van tevoren denkt dat hij grote dingen niet aan zal kunnen 867 

maar er gaandeweg achter komt dat dit wel goed gaat. 868 

Casper Veenhuysen vraagt wat zijn visie is over internationale studenten. 869 

Ferdinand Schotman zegt dat het de moeite waard is om ze kennis te laten maken met ismus 870 

en ze erbij proberen te betrekken. 871 

Bob Fleer zegt Ferdinand te hebben leren kennen als zijn intropapa en vraagt of hij al een 872 

ismus thermosfles heeft. 873 

Ferdinand Schotman zegt dat dit zo is. 874 

Christiaan Boeren vraagt of Ferdinand zijn BSA al heeft. 875 

Ferdinand Schotman zegt ja. 876 

 877 

Kjelt Goutbeek bedankt Ferdinand en roept Famke Veenstra naar voren 878 

 879 

Famke zegt het kort te willen houden. Haar naam is Famke, 18 jaar oud en trotse eigenaar van 880 

een ismus thermosfles. Ze zegt bijna haar BSA te hebben. Toen ze voor het eerst bij ismus 881 

kwam voelde ze zich welkom en ze heeft het altijd naar haar zin. Ze wil zich ervoor inzetten 882 

dat er voor iedereen een plekje is. Haar eerste voorkeur gaat uit naar intern en tweede naar 883 

secretaris. 884 

Deze twee functies lijken haar leuk om te doen. Ten eerste lijkt intern haar leuk omdat ze 885 

plannen heel leuk vindt. Ze heeft drie jaar in een keuken gewerkt waar ze goed heeft leren 886 

plannen. Ze geeft daarnaast al lang schaatsles en ze wil haar aandacht verspreiden over de 887 

verschillende commissies. Ze zegt niet op haar mondje te zijn gevallen wat ze beschouwt als 888 

goede kwaliteit voor het zijn van algemeen bestuurslid. Ten tweede vindt ze secretaris leuk 889 

omdat ze schrijven leuk vindt. Ze is bezig met haar taal en wil daar meer op letten. Ze vindt 890 

het leuk mensen te enthousiasmeren en mensen mee te laten doen. Ze vindt het daarnaast 891 

fijn als dingen op tijd geregeld zijn. 892 
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Bob Fleer geeft aan haar te kennen uit de accessoirecommissie waarin ze een hele 893 

constructieve en drijvende kracht was waarvoor zijn complimenten. Hij vraagt of ze ook open 894 

staat voor penningmeester. 895 

Famke Veenstra zegt liever bezig te zijn met woorden dan met cijfers maar er zeker voor open 896 

te staan. 897 

Bob Fleer vraagt hoe koffie uit de thermosfles bevalt. 898 

Famke Veenstra zegt zeer goed. 899 

Janno Rook vraagt waarom ze secretaris wil worden omdat hij dit opvallend vindt.  900 

Famke Veenstra zegt graag haar mening te geven maar ze ziet zichzelf niet als iemand die veel 901 

op de voorgrond staat. 902 

Nanne van Mil zegt zich te herkennen in veel eigenschappen waaronder perfectionisme. Ze 903 

zegt dat dit onhandig kan zijn als intern en vraagt hoe ze dit ziet. 904 

Famke Veenstra zegt heel perfectionistisch te zijn wat een struikelblok kan zijn maar ze hoopt 905 

komend jaar te leren dit meer los te laten. 906 

Wessel Luken zegt dat het een helder praatje is en vraagt hoe Famke haar rol ziet in het open 907 

maken van de vereniging. 908 

Famke Veenstra zegt dat ze daar als algemeen bestuurslid veel mee bezig zal zijn. 909 

Sara Kok vraagt wat haar ideeën zijn over eventuele nieuwe commissies 910 

Famke Veenstra zegt er wel over nagedacht te hebben maar nog geen ideeën te hebben 911 

hierover. 912 

Jan Gert Zevenbergen complimenteert Famke met haar praatje en vraagt hoe ze denkt om te 913 

gaan met alcohol het komende jaar. 914 

Famke Veenstra zegt te begrijpen waar dit over gaat. Ze heeft hiervan geleerd en het zal niet 915 

in deze mate weer voorkomen. 916 

Casper Veenhuysen vraagt hoe Famke de rol van internationale studenten ziet. 917 

Famke Veenstra zegt hier nog niet over nagedacht te hebben. 918 

Christiaan Boeren vraagt naar de traktaties. 919 

Famke Veenstra zegt boterkoek. 920 

Tomas Jochoms zegt dat hij haar mentorpapa is geweest en dat ze over kwam als een warm 921 

persoon. Hij vraagt hoe ze de drempel zou willen verlagen. 922 

Famke Veenstra zegt dat het bestuur een belangrijke rol heeft om een praatje te maken met 923 

mensen die nieuw binnenkomen. 924 

Nanne van Mil zegt dat het lastig kan zijn een combinatie te hebben van geen blad voor de 925 

mond nemen en perfectionistisch zijn. Hoe zie je het als intern voor je als de penningmeester 926 

minder geld voor je heeft. 927 

Famke Veenstra zegt dat ze zichzelf kent en dat het lastig kan worden maar ze zal hier een 928 

compromis in moeten vinden. 929 

Mike van Diemen vraagt wat ze mee wil nemen van de stijl van Lynn 930 

Famke Veenstra zegt dat ze wat relaxter kan zijn en mensen hun ding moet laten doen. Ze 931 

vindt het prettig als mensen dingen doen zoals zij ze doet maar dat het niet per se slecht is als 932 

dat niet gebeurd. 933 
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Bob Fleer vraagt hoe ze om zou gaan met een lakse commissievoorzitter. 934 

Famke Veenstra zegt dat ze hier dan flink achteraan zou zitten en met die persoon in gesprek 935 

wil gaan. 936 

Bob Fleer vraagt of ze een hoge tolerantie heeft. 937 

Famke Veenstra zegt dat dit heel erg afhankelijk is van de situatie. 938 

Tine Brand vraagt hoe ze om zou gaan met de druk die de spotlights van het bestuur met zich 939 

meebrengen. 940 

Famke Veenstra zegt dat ze moeilijk op kritiek reageert maar ze gaat hiermee bezig zijn. 941 

Tine Brand vraagt waar Famke het meest naar uit kijkt. 942 

Famke Veenstra zegt dat ze veel zin heeft om veel over haarzelf te leren en zich op persoonlijk 943 

vlak te ontwikkelen. 944 

 945 

 946 

Stemming Kandidaten 947 

Kjelt Goutbeek legt de stemprocedure uit 948 

Kjelt Goutbeek schorst de vergadering om 23.05 uur 949 

 950 

Stemgerechtigden aanwezig: 51 951 

Stemgerechtigde machtigingen: 32  952 

Stemgerechtigden totaal: 83 953 

 954 

Het kandidaatsbestuur zal bestaan uit: 955 

 956 

Linda Gebel 957 

Bas Mandos 958 

Arthur Kampschuur 959 

Ferdinand Schotman 960 

Famke Veenstra 961 

 962 

Stemming kandidaatsbestuur als geheel 963 

Kjelt Goutbeek legt de stemprocedure uit 964 

Irene Wilde leest het quorum voor 965 

 966 

Stemgerechtigden aanwezig: 51 967 

Stemgerechtigde machtigingen: 31   968 

Stemgerechtigden totaal: 82 969 

 970 

Stemmen voor: 54 971 

Stemmen tegen: 13 972 

Stemmen onthouding: 15 973 

Stemmen ongeldig: 0 974 
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 975 

 976 

W.V.T.T.K. 977 

- 978 

Rondvraag 979 

Walthièro van der Kamp vraagt of hij het nieuwe kandidaatsbestuur mag feliciteren en of hij 980 

Jeroen mag bedanken voor zijn sterke sollicitatie. 981 

Mike van Diemen vraagt of hij Jelmer succes mag wensen met het uitwerken van de notulen, 982 

of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en of hij mag zeggen dat Jeroen het net zo dik 983 

verdient had. 984 

Merel van ’t Leven vraagt of ze het hele kandidaat-kandidaatsbestuur mag bedanken en het 985 

kandidaatsbestuur feliciteren. 986 

Robin Oosthout vraagt of ze het kandidaatsbestuur succes mag wensen en of ze Jeroen mag 987 

bedanken voor zijn sollicitatie. 988 

Ruud Smits vraagt of hij iedereen mag bedanken voor de toegankelijke alv, of hij zijn respect 989 

mag betuigen aan het kandidaat-kandidaatsbestuur en het kandidaatsbestuur feliciteren. 990 

Luuk Scholman vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de alv, het kandidaat- 991 

kandidaatsbestuur mag bedanken voor de sollicitatie en of hij mag zeggen dat Fred levert. 992 

Yannick van Duuren zegt ‘hands down, hands down, strijder respect’. 993 

Lars Bredenoort vraagt of hij de alv mag bedanken voor de ALV, of hij het kandidaatsbestuur 994 

mag feliciteren en hij vraagt aan Ferdinand of hij zo een hele dikke wil komen roken. 995 

Sara Kok vraagt of ze het kandidaatsbestuur mag feliciteren en of ze tegen Jeroen mag 996 

zeggen dat het goed komt. 997 

Tim Jacobs vraagt of hij zich mag aansluiten bij alles wat er is gezegd. 998 

Marten Porte vraagt of hij zich mag aansluiten bij wat Sara heeft gezegd. 999 

Daan van Griensven vraagt of hij Yannick mag bedanken voor zijn verhaal en of hij het 1000 

kandidaatsbestuur mag feliciteren. 1001 

Rick Veldheer vraagt of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en succes wensen. 1002 

Bob Fleer vraagt of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en of hij tegen Jeroen mag 1003 

zeggen dat het wel goed komt. Hij vraagt daarnaast of hij zijn hoop mag uitspreken op een 1004 

vrouwelijke voorzitter. 1005 

Karlijn Brueren vraagt of ze het kandidaatsbestuur mag feliciteren en succes wensen. 1006 

Jules Mostard vraagt of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en of hij tegen Jeroen mag 1007 

zeggen dat hij het goed heeft gedaan en dat het tijd is om een seizoenskaart bij Fortuna te 1008 

kopen. 1009 

Wessel Luken vraagt of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en succes wensen. 1010 

Jasmijn Vos vraagt of ze het kandidaatsbestuur mag feliciteren en of ze tegen Jeroen mag 1011 

zeggen dat hij het goed gedaan heeft. 1012 

Nanne van Mil vraagt of ze het kandidaat- kandidaatsbestuur mag bedanken voor de 1013 

inhoudelijke praatjes. 1014 
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Tomas Jochoms vraagt of hij de ALV, het bestuur en het hele kandidaat-kandiaatsbestuur mag 1015 

bedanken voor de alv. Hij vraagt Lynn hoe de haarkleur van Kjelt bevalt en of hij Jelmer succes 1016 

mag wensen met het uitwerken van de notulen. 1017 

Ruud Walvius vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het in goede banen leiden van de 1018 

alv, of hij het kandidaat-kandidaatsbestuur en de ALV mag bedanken en zich verontschuldigen 1019 

dat hij er niet was. 1020 

Bob Smits vraagt of hij het kandidaatsbestuur succes en wijsheid mag wensen voor morgen 1021 

en of hij Jeroen mag vragen wel terug te komen bij ismus.  1022 

Edwin Jans vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor de ALV, het kandidaat- 1023 

kandidaatsbestuur voor hun goede praatjes en het kandidaatsbestuur van harte feliciteren. 1024 

Hij vraagt Kjelt wat die van Jack de Gier vindt. 1025 

Freek Beijer vraagt of hij het kandidaat-kandidaatsbestuur mag bedanken voor de deelname. 1026 

Julia Tip vraagt of ze de ALV mag bedanken, het kandidaatsbestuur feliciteren en kandidaat- 1027 

kandidaatsbestuur bedanken. 1028 

Jan Gert Zevenbergen vraagt of hij alle verkozenen mag feliciteren of hij Jeroen mag bedanken 1029 

Casper Veenhuysen vraagt of hij het kandidaat- kandidaatsbestuur mag bedanken 1030 

Pol Muffels vraagt of hij zich hierbij mag aansluiten. Daarbij vraagt hij of hij; het 1031 

kandidaatsbestuur mag feliciteren, Marije en Lynn mag bedanken, Bob mag bedanken, Jordi 1032 

mag feliciteren en de ALV danken. Daarnaast vraagt hij Kjelt in vijf zinnen te vertellen waarom 1033 

we op aard zijn. 1034 

Jordi Uijens vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de alv en voor de goede sfeer. Hij vraagt 1035 

daarnaast of hij Jelmer succes mag wensen en zijn teleurstelling mag uitspreken dat Pol het 1036 

gras voor zijn voeten heeft weggemaaid. Hij vraagt Kjelt een verhaal te bedenken van twintig 1037 

woorden waaronder het woord regenpijp. 1038 

Tine Brand vraagt of ze het kandidaat-kandidaatsbestuur mag bedanken voor hun sollicitatie 1039 

en het kandidaatsbestuur mag feliciteren. Daarnaast vraagt ze of ze de ALV mag bedanken 1040 

voor de sympathieke en open sfeer. 1041 

Quinta van Kelle vraagt of ze het kandidaat- kandidaatsbestuur mag bedanken en het 1042 

kandidaatsbestuur mag feliciteren en succes wensen. 1043 

Sanne Liefers vraagt of ze tegen het kandidaat kandidaatsbestuur mag zeggen dat ze het goed 1044 

gedaan hebben en het kandidaatsbestuur feliciteren. 1045 

Pieter Sloot vraagt of hij zich mag aansluiten bij het voorgaande. 1046 

Onno Verhagen vraagt of hij het kandidaat kandidaatsbestuur mag bedanken en het 1047 

kandidaatsbestuur mag feliciteren. 1048 

Janno Rook vraagt of hij het kandidaat kandidaatsbestuur mag feliciteren en of Jeroen actief 1049 

wil blijven bij ismus. 1050 

Feline Broeders vraagt of ze het kandidaatsbestuur mag feliciteren en succes wensen en 1051 

Jeroen melden dat ze het jammer voor hem vindt. 1052 

Anne Neutel vraagt of ze het kandidaatsbestuur mag feliciteren en het kandidaat 1053 

kandidaatsbestuur mag bedanken. 1054 
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Luuk Mevis vraagt of hij het kandidaat kandidaatsbestuur mag bedanken, het 1055 

kandidaatsbestuur succes mag wensen en of hij UNL mag vernoemen. Daarnaast vraagt hij of 1056 

hij Jeroen mag welkom heten in de club van beste ismusbestuurders die ismus nooit heeft 1057 

gehad. 1058 

Ruben Meijerink vraagt of hij zijn bewondering mag uitspreken dat er zes kandidaat 1059 

kandidaatsbestuurders zijn. Hij vraagt daarnaast aan Bas hoeveel bier hij al heeft gedronken, 1060 

aan Linda of er nog sla op de broodjes van ismus komt, aan Arthur of die een impressie van 1061 

Samson kan doen, aan Ferdinand of we met ismus gaan wielrennen, aan Famke of we gaan 1062 

schaatsen en aan Jeroen of Dumoulin de tour gaat winnen. 1063 

Bas Mandos vraagt of hij Ruben mag herinneren aan het feit dat hij al na drie bier dronken is 1064 

en zijn mede kandidaten mag bedanken en feliciteren. 1065 

Linda Gebel vraagt of ze tegen Ruben mag zeggen dat ze zal handelen in het belang van de 1066 

vereniging en Jeroen mag bedanken voor zijn moed. 1067 

Arthur Kampschuur zegt MWAH MWAH en vraagt of hij het kandidaat-kandidaatsbestuur mag 1068 

bedanken. 1069 

Famke Veenstra vraagt of ze tegen Ruben mag zeggen dat ze dat aan de sportcommissie over 1070 

wil laten en of ze iedereen mag bedanken voor de lieve woorden. 1071 

Ferdinand Schotman vraagt of hij tegen Ruben mag zeggen dat het goed komt en zijn mede 1072 

kandidaten mag bedanken. 1073 

Jeroen Dols vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de alv en iedereen voor de lieve woorden. 1074 

Hij vraagt daarnaast of hij mag zeggen dat Tom Dumoulin de tour gaat winnen en Jules beloven 1075 

dat hij op de tribune zal zitten bij Fortuna. 1076 

Irene Wilde vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de fijne avond, of ze tegen Jeroen mag 1077 

zeggen dat ze trots op hem is en tegen Jordi mag zeggen dat hij zijn plek in de 1078 

kascontrolecommissie zeer verdiend heeft. 1079 

Lynn Leeneman vraagt of ze mag zeggen dat Kjelts haar dikke prima is, of ze het kandidaat 1080 

kandidaatsbestuur mag bedanken en het kandidaatsbestuur mag feliciteren. 1081 

Marije Berga vraagt of ze Jordi Uijens mag bedanken voor zijn sollicitatie, of ze de kandidaten 1082 

mag bedanken en het kandidaatsbestuur feliciteren. 1083 

Jelmer Bruurs vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de alv, of hij iedereen mag bedanken 1084 

voor de lieve woorden over de notulen van de vorige keer en alle kandidaten voor hun 1085 

sollicitatie. 1086 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit mag en zegt tegen Edwin dat hij hem niet kent. 1087 

 1088 

 1089 

 1090 

Sluiting 1091 

Kjelt bedankt iedereen voor de aanwezigheid 1092 

Kjelt Goutbeek sluit de vergadering om 01.05 uur 1093 

 1094 

 1095 

 1096 


